
SDHXCS Enrichment Classes (才艺课) 

Subject (科目): Art 

Course Name  
(课程名称): 

Happy do art – Manga & Clay  (创意动漫及软陶)      
公众号链接 

 
Teacher Name 
（教师姓名） 

 
Sun, Stancy (孙晓东) 
 

Phone (858) 336-7969 

email sdsdsss7272@gmail.com 

Teacher’s Background 
 
(教师简介): 

 

 
Mrs. Sun has been engaged in art education for more than 20 years. She 
has rich teaching experience but never sticks to the rules. And She has 
the method to understand the psychology, is good at guiding with full 
love and patience. Let students find the charm of art in the process of 
exploration. Some of the students trained in previous years have gone 
into Rhodes, Parsons etc. The top art school in USA. Mr. Sun has 
developed a set of creative clay courses, which take clay as the carrier, 
integrate a variety of colors, shape, and cultivate students' imagination, 
creativity and practical ability from a multi-dimensional perspective. 
It has become a unique art course that students like and look forward to 
most. 

孙老师从事艺术教育 20多年，对孩子们有爱心有耐心。教学经验丰
富但从不固守成规。有方法懂心理，善于引导。让学生在探索过程

中发现艺术的魅力。历届培养的学生，有些已走进罗德岛，帕森斯

艺术学院等顶尖艺术学院。其中孙老师自行研发的一套创意动漫及

软陶课，通过孩子们最感兴趣的动漫入手，以软陶为载体，融入多

种色彩，造型，从多维的角度培养学生的想象力，创造力和动手能

力。 
Course introduction 
 
(课程简述): 

 

 
v 被眼神萌到化， 都想要抱回家的可爱小萌宠。 
v 必不能错过的冰淇淋甜点及各类美食。 
v 时尚魅力的项链手链手机链配饰。 
v 男孩最爱的动漫游戏人物。 
v 送给朋友家人生日节日新颖别致爱心独具的手办礼物。 
v 更多更多。。。。。。 

Course Objectives 
(课程目标): 

 

 

Dexterous hands carry a smarter brain. Cultivate students' imagination, 
creativity and motivation. Student will complete one project per class. At 
the end of the semester, each student will independently complete the 
collection and display of thematic works. 

灵巧的双手，承载更聪明的大脑。培养学生的想象力，创造力和动

力能力，每节课完成一件作品。学期末独立完成主题创作作品集合

展示。 
Pre-requisite/Student Ages 6 and up. No Knowledge required. 



Ages  
(先决要求/学生年龄要求): 

6岁以上， 无经验要求。 
 

Student Evaluation / 
Presentation 
(评分方法 (演出、比赛、展
示等)): 

The evaluations will be based on regular homework assignments and final 
projects. 
根据学生完成与否定期的家庭作业和最终项目给予期末评估。 

Class Size (最多招生人数
限制)： Min: 5   Max: 15 

Course Fee (报名费 / 学
费):  Registration 

& material fee $400 / year Course Time 
& Location 

Sundays 
3:30 Pm – 4:30 Pm 

room  H-203 
 
 
 
 
 

 



 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



    
 
 

 
 

 


